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Hej 
Tycker förslaget med brev till alla medlemmar som Bcc i grupper om 25 för att inte de 
skall hamna i "spamhögen" och bli "osynliga" för mottagarna är ett bra förslag. Sedan 
läggs detta brev i det nyöppnade arkivet för medlemmar som ett "nyhetsbrev". Viktigt 
dock att det först går ut som e-brev för att alla skall få chans att se det. Att dessutom 
lägga det i höstens Signallina ser jag som logiskt eftersom vi har en del medlemmar 
som inte är aktiva på internet. 
 
Som info och förklaring till att medlemmar inte är så aktiva bifogar jag resultatet av en 
en medlemsenät från 2013. 
 
Kul att det finns en grupp som vill jobba vidare och ge oss en fin och informativ 
hemsida. 
 
Bästa sommarhälsningar 
Hans Ö 

 


